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HSBC KREDİ KAMPANYASI BAŞLATTI
HSBC Bank, Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası 
Üyelerine özel ihtiyaç kredisi kampanyası başlattı. 
Kampanyanın başlaması dolayısıyla HSBC Bank Şube 
Müdürü Ali Hafızoğlu ve Müdür Muavini Nilüfer Agan 
Başoğlu FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan'ı 
ziyaret ettiler. 
 30.000 TL ve 36 aya varan vadelerde düşük faizli 
ihtiyaç kredi kampanyasının başlangıcı olan dün 
HSBC Bank Şube Müdürü Ali Hafızoğlu ve Müdür 
Muavini Nilüfer Agan Başoğlu FTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akif Arıcan'ı ziyaret ettiler. İşadamlarının 
kampanyadan yararlanmak istediklerinde FTSO Üyesi olduğuna dair üye kartını 
göstermeleri gerekiyor. 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Akif Arıcan, "Zor durumda olan üyelerimiz varsa 
kendilerine kredi seçenekleri yaratmaya çalışıyoruz. Bu kampanya da böyledir. İlgilenen 
üyelerimiz kampanya hakkında bilgiyi HSBC Bank şubesinden öğrenebilir" dedi. 

ODAMIZDA EĞİTİM DÜZENLİYORUZ
KARAR VERMENİN REFERANSI 
“FİZİBİLİTE ETÜDÜ” NASIL 
HAZIRLANIR? 

22 EYLÜL 2012 CUMARTESİ GÜNÜ 
SAAT 09.30’DA 

FETHİYE TİCARET VE SANAYİ ODASI 
LİKYA SALONU’NDA PROF. DR. 
RAMAZAN AKTAŞ ve DOÇ. DR. METE 
DOĞANAY tarafından, 

Yatırım projesi ile ilgili temel bilgiler, 

“Fizibilite Etüdü” nedir? Fizibilite Etüdünün 
bölümleri nasıl hazırlanır? •

 Ekonomik Analiz, • Teknik Analiz, • Mali 
Analiz, Konularının anlatılacağı ÜCRETSİZ 
eğitimimize kayıt yaptırmak için; 

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası 

(Tel:614 11 15 Eğitim birimi dahili -
122) Aysun ŞANLISOY arayınız.



YETKİLİLER SORUNLARA ÇOK DUYARLI
Fethiye Ticaret ve 
Sanay i  Oda s ı  
Meclis Başkanı 
M u s t a f a  
Büyükteke,Oda 
Meclis Üyeleri ile 
b i r l i k t e  y e n i  
göreve başlayan 
ilçe yetkililerine 
z i y a r e t l e r  
g e r ç e k l e ş t i r d i .   
Fethiye Kaymakamı 
Ekrem Çalık, Fethiye 
E m n i y e t  M ü d ü r ü  
Hüseyin Kocabıyık,   
Fethiye Vergi Dairesi 
Müdürü Hasan Erdoğan'a gerç
ekleştirilen ziyaretlerde Fethiy
e'nin ve işadamlar ının yaşadıkl
arı sorunlar hakkında görüş alışverişin
de bulunuldu. 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı 
Mustafa Büyükteke;  Oda Meclis Üyeleri Arif Eray Eşençayı, 
Durmuş Oran, Recep Teke, İsmail Çiloğlu,  Arif Erkin Kandönmez, Şeref 
Varlı, Atilla Erten, Hüseyin Toker, Turgut Tokmak ve Bülent İsmail Abacıoğlu ile 
birlikte göreve yeni başlayan ilçe yetkililerine 'Hoşgeldiniz' ziyaretleri 
gerçekleştirdi. 
Fethiye Ticaret ve Sanayi  Odası Meclis Başkanı Mustafa Büyükteke ve 
beraberindeki heyet dün ilk olarak Fethiye Kaymakamı Ekrem Çalık'ı ziyaret etti. 
Gerçekleştirilen ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Fethiye Kaymakamı 
Ekrem Çalık, "Bizler Fethiye'de her ne yapıyorsak iddialı olmalıyız. Markalaşmak 
zorundayız. Birlik beraberlik içerisinde hareket etmeliyiz. Ben gelir gelmez 
projelerde hemen önüme indi. Körfez temizliği projesinin biraz daha geliştirilmesi 
lazım. Fethiye'ye gelen turistin otelinde kalması, alışverişe çıkmaması bana sorun 
olarak iletildi. Bana iletilen sorunlar hususunda yetkim dahilinde elimden geleni 
yapacağım" dedi. 
Fethiye Kaymakamı Ekrem Çalık'ın samimi duygu ve düşünceleri dolayısıyla 
kendisine teşekkür eden Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Mustafa 
Büyükteke, "Sizi önümüzdeki ay yapılacak Oda Meclisi toplantısında ağırlamak 
istiyoruz. Konuğumuz olur, Oda Meclisi'ne hitap ederseniz memnuniyet duyarız" 
diye konuştu. 
Ticaret ve Sanayi Odası Heyeti daha sonra Fethiye Emniyet Müdürü Hüseyin 
Kocabıyık'ı makamında ziyaret etti. Samimi ortamda gerçekleşen ziyarette 
Fethiye'deki trafik sorunları, asayiş olayları değerlendirildi. 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı Mustafa Büyükteke ve Oda Meclis Üyeleri 
dün son olarak  Fethiye Vergi Dairesi Müdürü Hasan Erdoğan`ı ziyaret etti. Vergi 
Dairesi Müdürü Hasan Erdoğan, "Fethiye'de diğer ilçelere göre yerleşik nüfus 
oldukça yoğun. Fethiyeli özelliklerini koruyor. Çok fazla değişmiyor. Bu güzel. 
Ayrıca ilçenin problemleri daha az. Ziyaretler dolayısıyla hem tanışmalar, hem de 
Fethiye'yi daha iyi tanımak ve anlamak noktasında adımlar atıyorum" dedi.



TİCARET VE TURİZM NASIL GELİŞİR?
Fethiye Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Akif Arıcan, 
ilçemizin temel sorunları 
i l e  i l g i l i  g ö r ü ş  
alışverişinde bulunmak, 
FTSO'nun bugüne kadar 
y a p t ı ğ ı  f a a l i y e t l e r  
hakkında katılımcılara 
bilgilendirmek amacıyla 
haftalık kanaat önderleri 
toplantılarından birini 
daha  gerçekleş t i rd i .  
To p l a n t ı y a  k a n a a t  
önde r l e r i nden  Ümi t  
Yılmaz, Eyüp Demirel, 
İsmail Özcan, Hüray önderleri meslekleri açısından k o n u l a r ı n d a  g ö r ü ş l e r i n i  
Sayupak, Mert Demir, Cumhur Fethiye'de yaşadıkları sorunları, sundular. 
Esen, Mustafa Akkaş, Şaban vatandaş olarak gördükleri Katılımcılar FTSO'dan Fethiye 
Doğru, H. Ataman katıldılar. eksiklikleri FTSO Yönetim şehir merkezinde envanter 
Toplantının açılışında FTSO Kurulu Başkanı Akif Arıcan ile çıkartılarak iş alanlarının 
Yönetim Kurulu Başkanı Akif paylaştılar. Katılımcılar genel düzenlenmesini, ayrıca üyelerin 
Arıcan, 2005 yılından bu yana olarak kayıtdışı ekonomi, eğitimi amaçlı toplantılar 
Oda bünyesinde yapı lan 2/B'nin t icarete olumsuz organize edilmesini talep ettiler.  
çalışmalar hakkında hazırlanan etkileri, turizmin gelişmesi için F T S O  B a ş k a n ı  A r ı c a n  
sunum eşliğinde katılımcıları yapılabilecekler, sanayinin konuklarına Oda yayınlarını ve 
bilgilendirdi. k a p a s i t e s i n i n  ç o k  ç o k  Fethiye'yi  tanıtan cd ve 
Toplantıya katılan kanaat aşılmasının yarattığı sorunlar broşürler hediye etti. 

FTSO`ya kaydını yaptıran üye işletmeler ziyaret 
ediliyor. FTSO Yönetim Kurulu Başkanı Akif 
Arıcan hafta sonu demeyip Kemer'de bulunan 
Oda üyelerine ziyaretler gerçekleştirdi. 

Kemer'de FTSO Üyesi işletme sahipleri 
tarafından memnuniyetle karşılanan FTSO 
Başkanı Akif Arıcan esnafın mevcut sorunlarını 
dinledi. Esnaf ile Oda arasındaki iletişim ve 
irtibat konularında görüş alışverişinde bulunan 

FTSO Başkanı Arıcan bu kez şehir merkezi dışında gerçekleştirdiği sözkonusu ziyaretlerin çok faydalı 
olduğunu söyledi. 
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akif Arıcan Kemer'de ziyaret ettiği üye 
işletmecilere FTSO ile ilgili istek ve beklentilerini de sordu. Başkan Arıcan, önümüzdeki günlerde de 
üye ziyaretlerine yoğun bir şekilde devam etmek arzusunda olduğunu dile getirdi. 

BAŞKAN ÜYELERİ ZİYARET EDİYOR



İŞADAMLARIMIZ HİNDİSTAN YOLCUSU
Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası üyelerine yatırımcılar için sunulan teşvikleri konu 

alan konuşmayı işadamları dikkatle yeni ufuklar açmaya devam ediyor. FTSO 
dinlediler. Üyeleri için 25 Eylül – 01 Ekim 2012 
FTSO Likya Salonu'nda düzenlenen tarihleri arasında yeni iş imkanlarını 
toplantıda Hindistan'a gidecek işadamları araştırmak, sanayi bölgelerini gezmek ve 
için başlıca risk oluşturan hastalıklar, iş görüşmeleri yapmak amacıyla 
tatbik edilmesi gerekli aşılar da detaylı Hindistan'a iş gezisi düzenlenecek. 
olarak anlatıldı. Yüzde 50'ye varan oranda Hindistan'a Fethiye'den gidecek olan 25 
KOSGEB desteği bulunan Hindistan İş 

İşadamı için FTSO Toplantı Salonu'nda bir 
Gezisi'ne Fethiye'den katılacak olan 25 

bilgilendirme ve Hindistan'ı tanıtıcı toplantı 
işadamı için belirlenen gezi programı şu 

düzenlendi. şekilde: 
FTSO Likya Salonu'nda gerçekleştirilen Yerel saat ile 04:20'de Yeni Delhi Gandi 
toplantıda Hindistan İş Gezisi'ne  25 Eylül Uluslar arası Hava Limanı'na varış. 
– 01 Ekim 2012 tarihleri arasında katılacak Öğleden sonra saat 14:00'de Yeni Delhi 
olan FTSO Üyesi 25 işadamına pasaport ve Ticaret ve Sanayi Odası'na heyet olarak 
belgeleri teslim edildi. FTSO Yönetim ziyaret. 
Kurulu Başkanı Akif Arıcan toplantıya 27-28-29-30  Eylül 2012 tarihlerinde 
katılan işadamlarına Hindistan Gezisi ve MMMM2012 / Delhi Build 2012 / Delhi 
önemi hakkında bilgiler verdi. Hindistan'ın Interios / Illuminexindia 2012 fuarlarını 
genel ticari durumunu ve yabancı ziyaret.  

ODA SİCİL HAFTALIK FAALİYET RAPORU : 

10/09/2012 –21/09/2012

· 31 ADET ÜYENİN DEĞİŞEN TÜM BİLGİLERİ TESPİT EDİLMİŞ,  VERİ TABANI + 
JET SMS VE MAİL PROGRAMINDA GÜNCELLENMİŞTİR.

· 13 ADET YENİ KAYIT YAPILMIŞTIR.
· 17 ADET RAYİÇ FİYAT TESPİTİ YAPILMIŞTIR.
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